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Vážení, 

  

vzhledem k obsahu vaší navrhované smlouvy na výstavbu místní komunikace na Hájích 
vám sděluji, že se již s vámi nebudu dále účastnit dalších jednání na téma její společné výstavby. 
Nemyslím si totiž, že by takto měl vypadat návrh od budoucího smluvního partnera. Po více než 
půl roce ničeho z vaší strany bych tento váš pokus naoko projevit snahu se domluvit chápal spíše 
jako předvolební trik na občany lokality na Hájích. 

  

Jako hlavní důvody tohoto rozhodnutí uvádím: 

  

-          úhradu nové (resp. upravené) projektové dokumentace a její projednání mou stranou na 
stavbu, která bude ve vašem vlastnictví a na vašich pozemcích  

-          nepřevzetí stavby v případě existence jakýchkoliv vad ! 

-          délka záruky 10 let bez jakýchkoliv dalších podmínek ! 

-          různé typy smluvních pokut, ale vždy jen pro jednu stranu ! 

-          podmínka schválení dokončení komunikace (realizace posledních dvou vrstev) obecním 
zastupitelstvem 

  

Vámi předložený návrh smlouvy jasně ukazuje, jak velikou vůli máte se mnou ještě dále 
na toto téma jednat. Potvrzuje to jen zbytečnost naší poslední společné schůzky bez mnou 
požadovaného předchozího zaslání tohoto pro mou stranu jasně nevýhodného návrhu. S tímto 
mým požadavkem jste však vy nesouhlasili a považovali jste jej jako neakceptovatelný pro toto 
jednání přesto, že to byl i závěr naší společné schůzky v říjnu loňského roku. 
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